
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
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VRAGEN van de SP van mevrouw T. Kirienko betreffende onbeperkt stoken bij 
Acantus. 
(Binnengekomen: 18 februari 2010.) 
 
 
De stad Groningen moet de meest duurzame stad van Nederland te worden. Om dit 
streven te bereiken is de medewerking van zeer vele maatschappelijke partners, 
waaronder woningbouwcoörporaties, onontbeerlijk. Gelukkig doen die volop mee. Zo 
wordt er werk gemaakt van een isolatieprogramma voor sociale huurwoningen en 
heeft LeFier net de bouw van de duurzame wijk ‘De Zunne’ klaar.  
 
In schril contrast met al deze inspanningen van woningbouwcoörporaties staat de 
advertentie van Accantus in de Groninger Gezinsbode van 4 februari. Hierin lokt  
Accantus nieuwe huurders voor het gebouw ‘De Stoker’ door twee jaar lang hun 
stookkosten te betalen. Met andere woorden: ‘stookt u maar raak’. Een scherp 
taalgrapje wat het gebouw met 180 appartementen zijn naam eer zal aan doen, maar 
volgens de SP-fractie een compleet verkeerd signaal wat wordt gegeven door een 
woningbouwcooörporatie in Groningen.  
 
Daarom heeft de SP fractie de volgende vragen aan het college:  
 
- Heeft het college deze advertentie onder ogen gekregen en zo ja, deelt het 

college de mening van de SP fractie dat deze reclamestunt duurzaam 
onverantwoord is?  

- Zo nee, waarom niet? 
- Zo ja, is het college bereidt Accantus aan te spreken op haar maatschappelijke 

verantwoordelijkheid? 
- Heeft het college een visie hoe dit soort reclame-uitingen in de toekomst te 

kunnen voorkomen?  
- Zo ja, hoe? 
- Zo nee, waarom niet? 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 

Groningen, 27 april 2010. 
 
 
1. Wij hebben kennisgenomen van de advertentie. We hebben waardering voor de 

inzet en creativiteit waarmee dit project onder de aandacht van potentiële huurders 
wordt gebracht, maar realiseren ons dat er een risico van energieverspilling 
verbonden is aan het op deze manier promoten van woningen. Dat is jammer, 
omdat de Stoker juist een efficiënt verwarmingssysteem kent. 
 

2. We zien de actie als een ludieke reclamestunt om de naamsbekendheid van het 
project te vergroten en zien het niet als een onverantwoorde manier van 
reclamemaken. Maar we zijn met u van mening dat de kans bestaat dat de actie het 
(stook)gedrag van bewoners in negatieve zin gaat beïnvloeden en dat is wat ons 
betreft niet de bedoeling. Daarom zullen we contact opnemen met Acantus om na 
te gaan of zij nog mogelijkheden zien om dit risico te voorkomen. 
 

3. Zie antwoord vraag 2. 
 

4. We zijn van mening dat het de voorkeur heeft uiterst terughoudend te zijn met 
reacties op reclame-uitingen. Op het moment dat de gemeente wordt betrokken bij 
reclame-uitingen kunnen we vooraf ons standpunt meegeven. Vaak is dit uiteraard 
niet het geval.  
 

5. Zie antwoord bij vraag 4. 
 

6. Zie antwoord bij vraag 4. 
 
 


